
دفن ۲۳۴ فرد مبتلا به کرونا طی ۲ روز 
ابتدای هفته جاری در بهشت زهرا)س( 
نگرانی های فراوانی را برای پایتخت نش��ینان ایجاد کرده است 
و خیلی ها معتقدند چنانچه آمار ابتلا به این بیماری کش��نده 
همچنان بالا باش��د نیازمند ایجاد بیمارستان های موقت برای 
بس��تری بیماران کرونایی هس��تیم. به گزارش »وطن امروز«، 
تاخت و تاز کرونا در کلانشهر تهران که بی رحمانه جان شهروندان 
را می گیرد باعث شده ظرفیت همه تخت های مراقبت های ویژه 
پایتخت در آستانه تکمیل شدن قرار گیرد. در شرایطی که کل 
کشور گرفتار این ویروس منحوس است و مسؤولان بهداشت و 
درمان بر رعایت پروتکل های بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی 
تأکید ویژه دارند، ماه های محرم و صفر نیز نزدیک می شود. هر 
چند مراسم سوگواری ایام محرم امسال متفاوت تر از سال های 
پی��ش خواهد بود اما ای��ن احتمال وج��ود دارد که در صورت 
بی احتیاطی ها یا سهل انگاری برخی نسبت به فاصله گذاری های 
فیزیکی یا رعایت نشدن اصول بهداشتی در این ایام مشکلات 
شیوع ویروس کرونا بیشتر شود. ناهید خداکرمی، رئیس کمیته 
س��لامت شورای شهر تهران در این باره با بیان اینکه متأسفانه 
برخی مسؤولان در ستاد کرونا حالت کرختی نسبت به موضوع 
ویروس »کووید-19 « پیدا کرده اند، گفت:  این کرختی سبب شده 
که تنها در لحظه جهت مقابله با کرونا تصمیم گیری شود، در حالی 
که باید به فکر روزهای آینده نیز بود. وی اعلام کرد: روز یکشنبه 
116 نفر و روز قبل از آن 118 نفر در بهش��ت زهرا )س( تهران 
به دلیل کرونا دفن شدند که این آمار بسیار زیاد است و تقریبا 
آمار مشابه هفته اول فروردین بوده است. همچنین ظرفیت همه 
تخت های مراقبت های ویژه در پایتخت تکمیل شده است و اگر 
مردم مواظب خودشان نباشند، دیگر جایی برای بستری شدن 
وجود ندارد. وی اعلام کرد: ممکن است در صورت ادامه افزایش 
تعداد مبتلایان به کرونا بیمارستان های موقت را در مکان هایی 
دوباره فعال کنیم که این خبر خوبی نیست. از طرفی کادر درمان 
هم در حال حاضر با یک جنگ فرسایشی مواجه است و یک تنه 
طی 5 ماه اخیر مقابل کرونا ایستاده است و ما نگران هستیم که 

تاب و توان کادر درمان نیز تمام شود. 

آم�ار فوتی ه�ای کرونایی  ■
بالاتر از 200 نفر در شبانه روز

طبق گزارش های موجود، 
آم��ار جان باختگان ناش��ی از 
بیماری »کووید-19 « همچنان 
بالای ۲00 نفر در هر شبانه روز 
اس��ت و اکثر فوتی ها تهرانی 
هستند. سیما س��ادات  لاری، 
سخنگوی وزارت بهداشت روز 

گذش��ته در این باره گفت: در ۲۴ ساعت 
گذشته )ظهر یکشنبه تا ظهر دوشنبه( بر 
اساس معیارهای قطعی تشخیصی، ۲ هزار 
و ۴۳۴ بیمار جدید مبتلا به »کووید-19 «  
در کشور شناسایی شدند که یکهزار و ۴۳6 
نفر از آنها بستری شدند تا مجموع بیماران 
»کووید-19 «  در کش��ور به ۲9۳ هزار و 
606  نفر برس��د. وی ادامه داد: متأسفانه 
در طول ۲۴ س��اعت گذشته ۲1۲ بیمار 
»کووید-19 «  جان خود را از دست دادند 
و مجموع جان باختگان این بیماری به 15 
هزار و 91۲ نفر رسید. وی همچنین افزود: 

۳819 نفر از بیماران مبتلا به »کووید-19 «  در وضعیت شدید 
این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.

 رعایت نکات بهداشتی از منزل تا دسته های سینه  زنی ■
به گفته مس��ؤولان وزارت بهداش��ت، مراسم محرم امسال 
با تفاوت هایی نس��بت به س��ال های گذش��ته برگزار می شود. 
معاون فنی مرکز س��لامت محیط و کار وزارت بهداشت درباره 
پروتکل های بهداشتی برگزاری مراسم ماه محرم گفت: رعایت 

نکات بهداش��تی از منزل آغاز 
می ش��ود و تا هیأت ها، تکایا و 
دسته های سینه زنی قابل تعمیم 
خواه��د بود اما در نظر گرفتن 
این نکت��ه ک��ه عزاداری های 
امسال با سال گذشته متفاوت 
است، نکته بسیار مهمی است. 
محسن فرهادی درباره برگزاری 
مراس��م ماه های محرم و صفر 
اظهار ک��رد: واقعیت این اس��ت که یکی از 
مردمی ترین مراسم در کشورمان، مراسم ماه 
محرم است. محرم و مراسم تاسوعا و عاشورا 
چندان دس��تور بردار نیس��ت؛ زمانی ممکن 
اس��ت مراسمی داشته باش��یم که دولت در 
آن مؤثر اس��ت و اعلام  کند مراسم تعطیل 
اس��ت اما در ماه محرم سوای مراسم بزرگی 
که برگزار می شود، در هیأت ها، تکایا و منازل 
نیز مراسم هایی برگزار می شود و طبیعتا برای 
کنترل آن شاید تنها دستور ممنوعیت کافی 
نباش��د. وی اف��زود: ۲ راه برای برگزاری این 
مراسم و بویژه مراسم تاسوعا و عاشورا پیش 
روی ما قرار می گیرد، نخس��تین راه ارتباط مستقیم ما با مردم 
از طریق رسانه هاس��ت که به آنها اعلام کنیم عزاداری حسینی 
امسال منوط به رعایت برخی نکات بهداشتی برای جلوگیری از 
شیوع بیماری است. نکته دوم نیز در نظر گرفتن چارچوب های 
قانونمند یا پروتکل های بهداشتی است که برای مراسم عزاداری 
ماه های محرم و صفر از خود مردم توقع کمک و همراهی داریم، 
درست مانند روزهای ابتدایی بروز بیماری که مردم پروتکل های 

بهداشتی را رعایت می کردند. مراسم محرم و صفر اینگونه نیست 
که با صدور یا ابلاغ بخشنامه تعطیل شود. وی با تاکید بر اینکه 
بهترین راهکار در مراسم عزاداری رعایت پروتکل های بهداشتی 
است، تصریح کرد: رعایت نکات بهداشتی از منزل آغاز می شود 
و تا هیأت ها، تکایا و دسته های سینه زنی قابل تعمیم خواهد بود 
اما در نظر گرفتن این نکته که عزاداری های امسال با سال های 

گذشته متفاوت است نکته بسیار مهمی است. 
اکیداً خواستار لغو طرح ترافیک هستیم ■

با آنکه کارشناسان معتقدند در شرایط کنونی بحران شیوع 
وی��روس کرونا خیلی از محدودیت ها باید دوباره اعمال و اجرا 
شود اما اکنون شاهد اختلاف نظر بین شهرداری و وزارت کشور 
برای لغو یا اجری طرح ترافیک هستیم. ایرج حریرچی، معاون 
کل وزارت بهداشت درباره اجرای طرح ترافیک گفت: اختلاف 
نظری میان شهرداری و وزارت کشور وجود دارد و ما به عنوان 
وزارت بهداشت و بررسی هایی که در ستاد مقابله با کرونای تهران 
داشتیم اکیدا خواستار عدم اجرای طرح ترافیک هستیم. وی 
در ادامه با تأکید بر اینکه تا یک سال آینده هیچ راه حل آسان و 
میانبری برای حذف بیماری »کووید-19 «  وجود ندارد، گفت: 
تنها مورد قابل اعتنا که آن هم یک س��ال بعد قابل دسترس 
می شود، واکسن علیه بیماری است. وی با اشاره به اینکه امید 
چندانی به دستیابی به داروی درمان قطعی کرونا نیست، تصریح 
کرد: داروهای ضدویروسی که تاکنون بشر کشف کرده است ۳0 
تا 50 درصد بر ویروس  مربوط تأثیر گذار بوده است. حریرچی در 
بخش دیگری از صحبت هایش درباره برگزاری کنکور نیز گفت: 
تصمیم برای اینکه کجا و چگونه کنکور برگزار شود با ستاد ملی 
مقابله با کروناست. برای کنکور هیچ کس از شهر خود خارج 
نمی شود. برای برگزاری جلسه نیز خواسته ایم فاصله 1/۲ متری 
اعمال ش��ود که عزیزان وزارت علوم قرار است فاصله 1/8 تا ۲ 
متری بین داوطلبان را رعایت کنند، افراد مشکوک در محلی 
ج��دا و افراد بیمار نیز در بیمارس��تان یا محل مورد نیاز خود 
امتحان می دهند. پیش بینی ها نشان می دهد پاییز و زمستان 
به مراتب شرایط سخت تر خواهد بود، پس نمی توان کنکور را 

بیشتر به تعویق انداخت.

دادستان کل کشور:

۱۳ هزار و ۳00 هکتار از اراضی ملی 
تصرف شده به بیت المال اعاده شد

دادستان کل کش��ور گفت: مجموعا 1۳هزار و ۳00 
هکت��ار در حوزه تصرف اراضی مل��ی و منابع طبیعی و 
تغییر کاربری غیرمجاز به بیت المال اعاده ش��ده و برای 
۳9 هزار و ۷00 هکتار از سواحل آزادسازی صورت گرفته 
است. به گزارش »وطن امروز«، حجت الاسلام والمسلمین 
محمدجعفر منتظری در گفت وگوی ویژه خبری درباره 
پرونده های زمین خواری گفت: یک سرمایه ملی و بزرگ 
کشوری داریم که متعلق به همه مردم است و همه وظیفه 
داریم در صیانت از این سرمایه تلاش کنیم. در رابطه با این 
مسأله یکسری مسؤولیت ها متوجه دستگاه های مختلف 
است. متأسفانه بعضی به علت کوتاهی و قصوری که در 
ادای وظیفه دارند و گاهی هم به بهانه نداش��تن امکانات 
لازم ی��ا احیانا عدم وجود بس��ترهای لازم کوتاهی هایی 
می کنند که عده ای در این میان سوءاس��تفاده می کنند. 
دادس��تان کل کشور بیان داشت: در حاشیه تهران چند 
نقطه است که به شدت در سال های اخیر اراضی ملی آن 
مورد تجاوز قرار گرفته است که باید فکری اساسی برای 
جلوگیری از کار کرد. وی در ادامه تصریح کرد: انتظارمان 
از مسؤولان این است که کوتاهی نکنند و اجازه دهند در 
مراحل ابتدایی اجرایی جلوی تجاوزات و تعدیات گرفته 
شود. حجت الاسلام والمسلمین منتظری افزود: دستگاه 
قضای��ی متصدی اولیه صیانت از منابع ملی نیس��ت اما 
چون شاهدیم کوتاهی هایی می ش��ود، دستگاه قضایی 
ورود می کند. وی در ادامه به برخی آمارها در این حوزه 
در سال گذشته اشاره کرد و ادامه داد: مجموعا در سراسر 
کشور 1۲ هزار و یکصد و ۳۷ پرونده در دادسرا و 18 هزار 

و ۴85 فقره در دادگاه داشتیم. 

معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد  اعلام کرد
 ایجاد 20 هزار شغل در ۴ ماه 
برای مددجویان کمیته امداد

معاون اش��تغال و خودکفایی کمیته امداد، به تشریح 
اقدامات این نهاد در ایجاد اشتغال مددجویان پرداخت. 

به گزارش مهر، حجت الله عبدالملکی گفت: بیش از 60 
درصد برنامه های کمیته امداد در ارتباط با اشتغال در حوزه 
روستاییان است. در همین زمینه از سال گذشته بیش از 
100 هزار فرصت شغلی در روستاها بویژه در روستاهای 
محروم ایجاد ش��ده اس��ت، چرا  که بخش قابل توجهی 
از مددجویان کمیته امداد در مناطق روس��تایی زندگی 
می کنند. وی همچنین به فعالیت کمیته امداد در حوزه 
اشتغال در سال های گذشته اشاره کرد و گفت: بر اساس 
برنامه 5 ساله ششم توسعه کل کشور، کمیته امداد ملزم 
به ایجاد ۷0 هزار فرصت شغلی در هر سال شده است و 
در 5 سال باید ۳50 هزار فرصت شغلی ایجاد کند که در 
۳ سال اول این برنامه ۴9۳ هزار فرصت شغلی از سوی 
کمیته امداد فراهم شده است. همچنین در 5 سال برنامه 
ششم بنا داریم ۷00 هزار فرصت شغلی ایجاد کنیم. در 
همین ارتباط و در صورتی که بانک های عامل همکاری 
داشته باشند ۲00 هزار فرصت شغلی از سوی کمیته امداد 
ایجاد خواهد شد. معاون خودکفایی و اشتغال کمیته امداد 
افزود: در ۴ ماهه گذشته از سال 99، 60 درصد از اعتبارات 
استانی ابلاغ شده است و در 5 الی 6 روز آینده 100 درصد 
از این اعتبارات از سوی شبکه بانکی ابلاغ شده و به سرعت 
در اختیار ش��عب قرار خواهد گرفت. همچنین بیش از 
۷0 هزار پرونده آماده دریافت تس��هیلات شده اند و دوره 
آموزش های لازم را برای دریافت وام و اش��تغال دیده اند. 
وی در ادامه تصریح کرد: در ۴ ماه گذشته حدود ۲0 هزار 
فرصت شغلی از سوی کمیته امداد ایجاد شده است که 
البته شهریورماه این مسأله به اوج خود خواهد رسید و هر 
ماه بین ۲0 تا ۳0 هزار فرصت شغلی ایجاد خواهد شد. 
عبدالملکی افزود: کل اعتبارات اشتغال کمیته امداد معادل 
نیم درصد اعتبارات شبکه بانکی کل کشور است که سال 
گذشته از ۴۳0 هزار اشتغال خالص در کشور، 158 هزار 
اش��تغال خالص در کمیته امداد ایجاد شد و در واقع ۳۷ 
درصد از اشتغال کشور در کمیته امداد ایجاد شده است. 

۷0 هزار خودرو و موتوسیکلت 
توقیفی در پارکینگ های تهران

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ با بیان 
اینکه در حال حاضر 60 تا ۷0 هزار خودرو و موتوسیکلت 
متخلف در پارکینگ های شهر تهران توقیف هستند، بیان 
کرد: اقدامات چندجانبه برای ساماندهی موتوسیکلت ها در 
حال انجام است. سردار محمدحسین حمیدی خاطرنشان 
کرد: حدود ۲5 درصد خودروها و وسایل نقلیه کشور در 
ته��ران تردد دارند. به رغم کاهش تصادفات در تهران در 
سال های گذش��ته اما همچنان 600 نفر در شهر تهران 
س��الانه جان خ��ود را از دس��ت داده و ۲1 هزار نفر نیز 

مجروح می شوند.
 وی با بیان اینکه ۴8 درصد حوادث در ش��هر تهران 
مربوط به موتوسیکلت سواران است، عنوان کرد: البته در 
برخی س��اعات این رقم به 60 درصد می رسد. همچنین 
۳6 درصد از تصادفات مربوط به عابران  پیاده است، البته 
قانون در برخی موارد برای عابرپیاده در صورت انجام خلاف 

مقررات، سهم تقصیر در نظر گرفته است. 

معاون جمعیت هلال احمر خبر داد
کمبود اعتبار 2 هزار میلیارد تومانی 
برای شارژ انبارهای امدادی هلال احمر

مع��اون حقوقی و امور مجلس جمعیت هلال احمر با 
بیان اینکه هلال احمر برای شارژ انبارهای امدادی خود به 
۲ هزار میلیارد تومان نیاز دارد، تأکید کرد: بودجه سنواتی 

هلال احمر متناسب با شرح وظایف این نهاد نیست. 
همایون یوسفی همچنین به مهم ترین چالش ها این 
جمعیت اشاره کرد و گفت: مهم ترین چالش ها هلال احمر 
این اس��ت که در قانون مدیریت بحران کشور، ۳ وظیفه 
اصلی امداد و نجات، آموزش همگانی و جلب مشارکت های 
مردمی به این جمعیت سپرده شده است، در حالی که بودجه 
 سنواتی جمعیت هلال احمر، متناسب با این شرح وظایف 

نیست. 

اخبار

اجتماعی

پس از یک سال مدیریت پرویز فتاح بر بنیاد مستضعفان انقلاب 
اسلامی، او در جایگاه پاسخگویی به عملکرد خود نشست و اعلام 
کرد: برنامه مصوب بنیاد مستضعفان سال گذشته ۳۴ درصد نسبت 

به سال قبل تر آن رشد داشت و محقق شد. 
به گزارش »وطن امروز«، رئیس بنیاد مس��تضعفان در جمع 
خبرنگاران با اشاره به مشکلاتی که طبقات محروم جامعه با آن 
دست و پنجه نرم می کنند، گفت: بنیاد مستضعفان زمین هایی دارد 
که به درد محرومان می خورد و ما می توانیم زمین رایگان بدهیم 

و فقط مجوز ساختمان ارائه شود. 
وی همچنین گفت: »برنامه مصوب بنیاد مس��تضعفان سال 
گذشته ۳۴ درصد نسبت به سال قبل تر آن رشد داشت و محقق 
شد«. فتاح افزود: »درآمد ما در سال 98، ۳6 هزار میلیارد تومان 
بود و سود عملیاتی ناخالص قبل از کسر مالیات ۷ هزار میلیارد 
تومان بود که حدود هزار میلیارد تومان آن مالیات خواهد بود«. 
وی در ادامه گفت: »۴0 درصد این سود بین شرکا و سهامداران 
تقسیم می شود و 60 درصد به بنیاد می رسد که سال جاری این 
س��ود در راستای محرومیت زدایی و سایر موارد هزینه می شود«. 
فتاح اما س��وال تکراری و همیشگی درباره دستگاه های زیر نظر 
رهبری درباره مالیات را هم بی پاسخ نگذاشت و گفت: »ما در بنیاد 
مستضعفان معافیت مالیاتی نداریم و امسال هم پرداخت خواهیم 
کرد«.وی درباره آزادراه تهران- ش��مال هم گفت: قرار اس��ت ۲۲ 
کیلومتر از مس��یر رفت تا نیمه اول س��ال 1۴00 به بهره برداری 
برسد. رئیس بنیاد مستضعفان همچنین افزود: سال گذشته 11 
هزار و ۳00 فقره اسناد علوی را تحویل مردم دادیم که مجموع 
واگذاری ها به 9۲ هزار سند می رسد. ماه آینده نیز 10 هزار فقره 
سند واگذار می شود. رئیس بنیاد مستضعفان با اشاره به اینکه ۳80 
هزار تن سیمان را رایگان توزیع کردیم، افزود: این مقدار سیمان 
برای خسارات ناشی از حوادث طبیعی مثل زلزله و سیل و همچنین 

کمک به ساخت مسکن محرومان صرف شد. 
وی در ادامه با اشاره به اینکه مناطقی که بنیاد مستضعفان در 
راستای آبادانی آنها اقدام کرد، در گذشته 1۳ منطقه بود، گفت: 
در حال حاضر این مناطق به ۲۲ هزار منطقه افزایش یافته و قصد 
داریم این مناطق را مانند قلعه گنج آباد کنیم. فتاح همچنین تصریح 
کرد: طی امسال و سال آینده ۲۲ هزار میلیارد تومان از منابع بنیاد 
را سرمایه گذاری خواهیم کرد. وی با تأکید بر اینکه تا ۲ سال آینده 
پروژه معطل و نیمه کاره و رها در بنیاد مستضعفان نخواهیم داشت، 
اظهار داشت: احداث مسکن ارزان و مقاوم و مشارکت در ساخت 
جدی تر از سال قبل شده، به طوری که طرحی را به کمیسیون 
اقتصادی مجلس ارائه کرده ایم و در صورت تأیید نهایی، به صورت 
گسترده نسبت به این کار اقدام می کنیم. رئیس بنیاد مستضعفان 
اظهار داشت: این بنیاد زمین هایی دارد که به درد محرومان می خورد 
و ما می توانیم زمین رایگان بدهیم تا فقط مجوز ساختمان ارائه شود 
و همچنین تأسیسات زیربنایی نیز آنجا احداث شود. علاوه بر آن 
می توانیم سیمان مسکن محرومان را نیز تأمین کنیم. وی ادامه داد: 
درباره کاشی و میلگرد نیز شاید بتوانیم کمک هایی داشته باشیم و 

همچنین وام قرض الحسنه نیز به صورت بلاعوض برای محرومان 
اختصاص می دهیم. فتاح در ادامه افزود: سال گذشته این شرکت 
در بورس وارد ش��ده بود و امس��ال نیز ۲ شرکت به آن اضافه شد 
و قصد داریم ۲0 شرکت را نیز بزودی وارد بورس کنیم. به گفته 
رئیس بنیاد مستضعفان، هنگامی که شرکت ها وارد بورس می شوند 
دیگر سود صددرصد آنها متعلق به بنیاد نیست، بلکه درصدهای 
متفاوتی از آنها به مردم واگذار شده است به همین دلیل نمی توانیم 
بگوییم سود قطعی شرکت هایی که وارد بورس شده اند، چقدر است. 
وی درباره اقداماتی که در دوره کرونا انجام شده است، گفت: 
در مجموع 1.800 میلیارد تومان در دوران کرونا کمک ش��د که 
1.۲00 میلیارد آن نقد و 600 میلیارد تومان نیز وام قرض الحسنه 
یا ودیعه مسکن بود و این روند برای اقشار آسیب دیده ادامه دارد. 
فتاح همچنین افزود: چند دستگاه آمبولانس را نیز تجهیز کرده 

و به وزارت بهداش��ت تحویل دادیم، ایجاد هتل و نقاهتگاه برای 
کادر درمانی هم ادامه دارد و همچنین درباره تولید ماسک و مواد 
ضدعفونی نیز کارخانه های ما همراهی های لازم را انجام داده اند. 
رئیس بنیاد مستضعفان همچنین از توزیع 600 هزار بسته معیشتی 
خبر داد و گفت: ۷00 هزار بس��ته نیز به عنوان افطاری ساده در 
ماه رمضان تحویل دادیم و 500 هزار بسته معیشتی به مبلغ ۳00 

هزار تومان نیز تحویل خواهیم داد.
وی در ادامه تأکید کرد: 100 هزار بس��ته معیشتی نیز هفته 
گذشته میان مددجویان امداد و بهزیستی توزیع شد و بقیه نیز 
در حال انجام است و امیدواریم در مراحل بعدی برای اقشاری که 
زیر بار تورم افسارگسیخته مانده اند، کمک مؤثری انجام دهیم و 
مرهمی بر زخم آنها باشیم. فتاح با اشاره به اینکه با تمام ظرفیت 
در خدمت محرومان خواهیم بود، گفت: سیاست ما این است که 

منافع محرومان را به منافع بنیاد ترجیح دهیم و باید بیشتر برای 
مردم کار کنیم و اقدامات فعلی رضایت بخش نیست. 

وی گفت: اقداماتی که در ۳ ماه اول امس��ال انجام شد، نشان 
داد شرایط کرونایی و تحریم ها نمی تواند ما را از اقدامات مان عقب 
بیندازد و همه کارهای بنیاد از نظر جهش تولید بویژه در بخش 
امنیت غذایی و مسکن محرومان با جهش بیشتری انجام خواهد 
شد. فتاح افزود: در حال حاضر ۴۷ هزار نفر به صورت مستقیم از 
بنیاد حقوق می گیرند و بیش از ۲00 هزار نفر نیز با ما کار می کنند.
وی تصریح کرد: 100 درصد سود سال 98 و همچنین 100 درصد 
عوارض آزادراه تهران- ش��مال برای محرومان هزینه خواهد شد. 
وی گفت: ۴0 درصد هلدینگ ها در بورس وارد شده اند و از لحاظ 
تصدی گری، شیب نزولی را طی می کنیم، اگر در سطح ملی از ما 
درخواستی برای واگذاری صورت گیرد حتما آن را بررسی می کنیم. 
تمام شرکت هایی را که قابلیت رفتن به بورس را دارند به بورس وارد 
خواهیم کرد. پرویز فتاح خاطرنشان کرد: بورس املاک و مستغلات 
که مغفول مانده بود در حال تشکیل شدن است و ما به عنوان یکی 

از اعضای هیأت  مدیره در آن انتخاب شده ایم. 
وی همچنین درباره واگذاری اسناد علوی تأکید کرد: مجموع 
واگذاری های ما تاکنون 9۲ هزار فقره است و 10 هزار فقره واگذار 
خواهیم کرد که تعداد آنها به 10۲ هزار فقره می رسد. در هیأت 
 امنای امداد مسیر تحویل اسناد را عریض کرده ایم، چرا  که قیمت ها 
متفاوت اس��ت اما مسیر برای واگذاری هموار شده و امیدواریم تا 
پایان سال تعداد بیشتری از اسناد علوی را به صاحبان شان واگذار 
کنیم. رئیس بنیاد مستضعفان درباره کاخ مرمر اظهار داشت: کاخ 
مرمر در حال حاضر آماده بازدید مردم است و ۴00 اثر نفیس در 

آن گنجانده شده است. 
وی افزود: تلاش می کنیم 5 موزه دیگر را نیز برای بازدید مردم 
آماده کنیم. فتاح خاطرنشان کرد: در توسعه میدان نفتی مارون یک 
و ۲ در خوزستان با وزارت نفت قرارداد توسعه بسته شده، همچنین 
فاز ۲ فولاد کاوه در بندرعباس در حال تکمیل ش��دن است. وی 
افزود: یک میلیون و ۲00 تن به تولید فولاد کشور اضافه می شود. 
رئیس بنیاد مس��تضعفان درباره عوارض الکترونی��ک آزادراه 
تهران- شمال گفت: مشکلاتی در این باره وجود داشت و با دولت 
هماهنگ شده است؛ پرداخت عوارض به ۷0 درصد رسیده است. 
در عوارض تهران- شمال یک بخش نقدی شده و هفته گذشته ۷ 
میلیارد تومان از محل عوارضی بابت یک ماه عبور دریافت کردیم. 
فتاح با اشاره به اینکه طبق قانون نباید بیش از ۳۳ درصد سهام 
صندوق قرض الحسنه سینا را داشته باشیم، گفت: در حال مذاکره 
برای واگذاری بخشی از آن هستیم تا بتوانیم رقم را به ۳۳ درصد 
برسانیم. رئیس بنیاد مس��تضعفان تأکید کرد: تقاضای تأسیس 
صندوق قرض الحسنه مانند کمیته امداد در بنیاد مستضعفان را 
داشته ایم و این اقدام در راستای کمک به محرومان انجام شده است. 
فتاح به صادرات اشاره کرد و گفت: سال گذشته 600  میلیون 
دلار صادرات داشتیم و همه این عدد بازگشته است به طوری که 

بانک مرکزی و سامانه نیما گواه صحبت های من است. 

  ۴ هزار نفر از افراد بهبودیافته از 
بیماری کرونا برای اهدای پلاس�ما 
مراجعه کرده اند که از این تعداد ۳ 
هزار نفر موفق به اهدای پلاسمای 

خود شده اند.
  داروی رمدس�یویر تولید داخل 
۳00 ت�ا ۴00 ه�زار توم�ان قیم�ت 
خواهد داش�ت و  ت�ا آخر هفته به 

بیمارستان  ها می  آید.

رئیس بنیاد مستضعفان  اعلام آمادگی کرد

ومان اهدای زمین رایگان برای مسکن محر
ما در بنیاد مستضعفان معافیت مالیاتی نداریم و امسال هم پرداخت خواهیم کرد

صددرصد سود سال ۹۸ و همچنین صددرصد عوارض آزادراه تهران- شمال برای محرومان هزینه خواهد شد

سخنگوی دولت کرونا گرفت
جلسه هفتگی علی ربیعی، دستیار ارتباطات اجتماعی رئیس جمهور و سخنگوی دولت این هفته برگزار نمی شود. بر اساس این اعلام، با توجه به بروز برخی علائم 
و به دلیل رعایت پروتکل های بهداشتی، ربیعی از اواخر هفته گذشته در منزل در حال استراحت بوده و با توجه به اینکه تست اولیه کرونای وی مثبت شده و به 
منظور بررسی های بیشتر و بنا به تاکید پزشکان در بیمارستان بستری شده است، البته حال عمومی وی خوب گزارش شده است.

سه شنبه ۷ مرداد ۱۳۹۹
وطن امروز     شماره 2۹۸5

عدم لغو طرح ترافیک و ازدحام جمعیت  در وسایل حمل و نقل عمومی نگرانی ها را  افزایش داده است

ونا پایتخت در محاصره کر
تعداد  مبتلایان  کرونا  در کشور  به  2۹۳606   و  شمار قربانیان  به ۱5۹۱2  نفر رسید

درمان

عکسنوشت

تخریبدیوارهايغیرقانونيدرعرصهجنگلیجلگهایتفریحاتتابستانیبدونرعایتپروتکلهایبهداشتیزماناستراحتکارگرانشهرداریبعدازپاکسازیشهر-مشهدکرونادرکمیننوزادانوکودکان

    آخرین اقدامات درباره ساختمان پلاسکو     
رئیس بنیاد مس�تضعفان پیرامون تازه  ترین اخبار ساختمان پلاسکو گفت: با وزیر راه وشهرسازی و شهردار تهران جلساتی 
داشتیم، نهایتا موضوع پلاسکو به شورای عالی معماری و شهرسازی رفت و مصوبه گرفت و این مصوبه فصل الخطاب شد.  پرویز 
فتاح ادامه داد: نمای پلاسکو هم تأیید شد و بزودی نصب می شود. وی افزود: اختلافاتی درباره پارکینگ پلاسکو وجود داشت؛ ما 
گفتیم پلاسکو اول پارکینگ نداشته است و اگر بخواهیم پارکینگ تأمین کنیم، تعداد مغازه ها کم می شود.  فتاح با اشاره به حل 
اختلافات با شهرداری تهران، گفت: شهردار منطقه ۱2 اعلام کرده است بزودی پروانه پلاسکو تأیید می شود و از تخلف خارج شده 
است. مصوبه شورای عالی معماری و شهرسازی این است که پلاسکو بدون پارکینگ ساخته شود و ما موظف به بازسازی پارکینگ 
متروکه پروانه در کنار ساختمان پلاسکو شدیم که آن را مقاوم سازی و نوسازی می کنیم و تحویل شهرداری می دهیم، البته به 
شهرداری پیشنهاد دادیم هزینه بازسازی را به آنها بدهیم و خودشان این کار را انجام دهند.  وی ادامه داد: 200 میلیارد تومان در 
پلاسکو هزینه کرده ایم در حالی که وظیفه ما نبود اما به هر حال ۳00 نفر از کسبه ذی نفع  هستند. بزودی با شهردار تهران در محل 
پلاسکو حضور می یابیم و اعلام می کنیم که مشکل رفع شده است؛ اختلاف  نظر نداریم و امیدواریم پلاسکو تا پایان سال تکمیل شود.

کوتاه نوشت


